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Styrelsemöte vid Svenska Hundklubben 
Uppsalaavdelning 

     2019-12-03 
 
Närvarande: Agneta Joelsson, Helen Gustavsson, Ing-Marie Skogehall, Maria 
Wenngren, Solveig Rosén, : Marie Svenberg, Tore Magnusson 
Frånvarande: Anita Lundquist 
  

§ 77 Mötets öppnande 
 Ordförande hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 
 
§ 78 Fastställande av dagordning 
 Dagordningen fastställdes och godkändes. 
 
§ 79 Val av justeringsperson  
 Till justeringsman valdes Marie Svenberg. 
 
§ 80 Föregående protokoll 
 Föregående protokoll från föregående möte gicks igenom med vissa justeringar. 
 
§ 81 Ekonomirapport 
 Ekonomin ser fortsatt bra ut.  
 
§ 82 Rapporter 
 

CS – Protokoll från CS gicks igenom 
UBK – Saknar fortfarande sammankallande. 

            CLK – Uppsala fått tre tävlingar 2020. 29/3, 3/6 samt 24/10. Nya regler för RM. 
APK – Inget att rapportera.. 
Lokala kommittéer –Taket läcker, Tore kollar.Vi har möss i stugan. Beslutades att 
Marie inhandlar fällor. 
Övriga rapporter – Kursen i Eskilstuna var bra. 

 
§ 83 Aktivitetslista 
 Aktivitetslistan gicks igenom och uppdaterades.  
    
§ 84 Byggnadslov och Taket 

Byggnadslovet förlängt till 201231. Tore hjälper till med taket men behöver hjälp. 
Beslutades att lägga papptak. 
 

§ 85 Funktionärsmöte  
 Tors  23/1 kl 18.30. 
 
§ 86 Sommarlägren 
 Marie fått förfågan från Södertälje om vi ska köra ihop 2020. Beslut togs om att 

hålla det i September. 
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§ 87 Vårens kurser 
 Eventuellt byta dag mellan valp/vardag och lydnad. Höra med Anita.  

Trick aktivering Torsdagar. 
 
§ 88 Utställning 
 Kvarngården i Knivsta bokad 200809. Beslut om att Kim ansvarar för detta.  
  
§ 89 Hemsidan  

Ing-Marie fortsätter att titta vidare på detta. 
 

§ 90 Tygmärke  
 Marie undersöker vidare. 
 
§ 91 Årsmöte  

SHK Uppsalals Årsmöte 11/2 kl 19.00. Uppgifter till verksamhetsberättelsen 
skickas till Helen. 

 
§ 92 Övriga frågor  

Beslut togs om att hyra inomhushallen i Knivsta 6/1 10.00-12.00 för funktionärer. 
Instruktörsväska med olika leksaker bör inhandlas. Styrelsen ger Åsa uppdraget att 
kolla upp detta.  
Ing-Marie har fått förfrågan från Södertälje om hon kan hålla trickkurs hos dom. 
Styrelsen beslutade att Ing-Marie bjuder in till kurs för  Södertäljes instruktörer i 
Moralund. 
Betalningsrutiner gällande kursavgifterna tas upp med kurssamordnaren då revisorn 
kräver detta. 
Styrelsen beslutade att öppna Facebooken en vecka för att se om det fungerar. 

 
§ 93 Nästa möte  
 Moralund Tors 23/1 2020 kl 19.30 (Efter funktionärsmötet) 
 
§ 94 Mötets avslutande 
 Ordförande avslutade mötet och tackade alla för visat intresse 
 
 
 
 
 
 
 
: 
 
 
 
 
……………………… ………………………… ………………………… 
Agneta Joelsson  Marie Svenberg  Helen Gustavsson    
Ordförande   Justeringsperson  Vid protokollet  
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